

《单词百科:neuropsychiatric是什么意思?neuropsychiatric怎么发音?neuropsychiatric的解释和用法》

英语单词neuropsychiatric是什么意思?neuropsychiatric怎么读?neuropsychiatric怎么发音?简答网为您整理了neuropsychiatric的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



neuropsychiatric的意思

1、adj.神经精神病学的;

neuropsychiatric的双语例句

1、Objective To explore the diagnostic value of MRI in diagnosis of neuropsychiatric systemic lupus erythematosus (NP-SLE) .

目的探讨系统性 红斑狼疮 脑病的MRI诊断价值.

2、Study on Activated Protein C in Patients with Neuropsychiatric Lupus Erythematosus

神经精神性红斑狼疮的抗活化蛋白C研究

3、Cerebral features of MRI in patients with neuropsychiatric lupus erythematosus

神经精神性红斑狼疮的脑部MRI表现

4、This is a neuropsychiatric disease that starts in childhood, with simple or complex involuntary, repetitive, rapid muscle twitching, and can be accompanied by varying degrees of hyperactivity, inattention, forced movement or other behavioral symptoms.

这是一种起病于儿童期，以简单或复杂的不自主、重复、快速的一个或多个部位肌肉抽动和发声抽动为主要临床表现的精神神经疾病，可伴有不同程度的多动、注意力不集中、强迫动作或其他行为症状。

5、Molecular Biological Study on Borna Disease Virus Infection in Neuropsychiatric Patients

神经精神病人博尔纳病病毒感染的分子生物学研究

6、Proteome Research of the Influences of Vitamin A Deficiency on Neuropsychiatric Systems

维生素A缺乏对神经精神系统影响的蛋白质组学研究

7、Deep Brain Stimulation for Neuropsychiatric Disorders and its Perspective in Therapeutics

深部脑刺激对神经精神疾病的治疗与未来展望

8、This knowledge is important, because many neuropsychiatric illnesses also exhibit gender-related differences.

这一认知之所以很重要，是因为很多神经疾病也表现出了性别差异。

以上是简答网为您整理的neuropsychiatric怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于neuropsychiatric的用法、neuropsychiatric的释义、neuropsychiatric的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/neuropsychiatric>